
Van de Bestuurstafel, Leusden, 18 april 2007 
 
Voor deze reguliere Algemene Bestuursvergadering is gekozen voor Leusden omdat 
in vervolg op deze ABV het bestuur dan wel enkele bestuursleden aanwezig moesten 
zijn op een tweetal andere vergaderingen die in Leusden waren gepland.  
 
Afgelopen zondag hebben wij op Schiphol de EK jeugd ploeg mogen verwelkomen.  
Het bestuur spreekt ook hier haar waardering uit aan het adres van de meisjes die 
indrukwekkende prestaties hebben geleverd welke beloond zijn met drie gouden 
plakken. Zoals gebruikelijk zullen, na een dergelijk evenement, de verrichtingen van 
de bowlers en bowlsters tijdens deze EK in Thessaloniki worden geëvalueerd. 
 
In het kader van de mededelingen kan gemeld worden dat de NK A klasse, afgelopen 
weekend gehouden in Scheveningen, wordt geëvalueerd. Het heeft er alle schijn van 
dat de doelstellingen op het sportieve vlak en de baancondities gehaald zijn. Punten 
van aandacht in de evaluatie  zullen zeker zijn; de organisatorische ondersteuning en 
de vraag of het kampioenschap op deze manier aantrekkelijk genoeg blijft voor een 
grote groep bowlers/bowlsters 
 
Op 22 mei zal het bestuur met de regiovoorzitters in gesprek gaan ter voorbereiding 
op de ALV van 9 juni. 
 
Op 8 mei zal een afvaardiging van het bestuur spreken met de NVB. 
 
In samenwerking met de NVB zullen stappen worden gezet om de Stichting Promotie 
Sport (ooit opgezet als een gezamenlijk orgaan van NVB en NBF voor het 
organiseren van toernooien) op te heffen. 
 
De representatie verplichtingen van het bestuur aan de hand van de 
evenementenagenda zijn doorgenomen en daar waar nodig bijgesteld. 
 
Het bestuur heeft de kilometervergoeding voor het reizen ten behoeve van NBF 
activiteiten vastgesteld. Leden van het bestuur, coaches en docenten krijgen € 0,23 per 
gereden kilometer, de overige declaranten krijgen € 0,19 per gereden kilometer. 
 
Over de zaak van een team die niet is verschenen op een wedstrijddag van de 
eredivisie van de NL league is besloten dat de administratieve straf (art. 415) ten 
uitvoer zal worden gebracht en het bestuur de vraag of er ook sprake is van een 
overtreding op grond van artikel 425 van het sportreglement zal voorleggen aan de 
Tuchtcommissie. 
 
De voorronden van de European Gold Cup bij de verenigingen voor het seizoen 2007 
– 2008 zullen volgens een nieuwe formule worden gespeeld. Meer informatie volgt. 
 
Met ingang van het nieuwe seizoen, 1 september 2007,  zullen de 
administratiekostenkosten, toernooiheffing en waarborgsomborg in één bedrag 
worden opgenomen. Dat betekent dat de waarborgsom komt te vervallen. 
 
Wij hebben enkele wijzigingsvoorstellen met betrekking tot het Sportreglement 
besproken, in voorbereiding op de ALV van juni. 
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Naar aanleiding van het verzoek van de ALV (najaar 2006) om een 
stedenkampioenschap voor 50 + te houden is een voorstel gemaakt die wij hebben 
overgenomen. Op zaterdag 22 december 2007 zullen de voorronden in elke regio 
worden gespeeld, de finale op zaterdag 23 februari 2008. Waar de finale zal worden 
gespeeld daar zal op een later tijdstip informatie over volgen. Binnenkort zullen de 
besturen van de verenigingen en regio’s een totaal pakket informatie over het 
stedenkampioenschap voor 50 + ontvangen.  
 
Bij de vaststelling van de contributie voor het seizoen 2007-2008 is betrokken het 
voorstel om over te gaan op een 2 pasjessysteem. Dat leidt tevens tot de noodzaak te 
komen tot een voorlopige begroting 2008 en die zal samen met het voorstel voor een 
2 pasjessysteem worden voorgelegd aan de Financiële Commissie en de ALV van 9 
juni 2007. 
 
Wij hebben kennisgenomen van het aangepaste financieel jaarverslag over 2006. 
 
Het rapport van Berenschot over bestuurlijke vernieuwing hebben we afgelopen 
weekend ontvangen, op de volgende ABV in mei zullen wij daar in 1e termijn over 
spreken. In de ALV van juni zal daar verder verkennend over worden gesproken 
 
Tot slot hebben we de agenda van de ALV in juni besproken en vastgesteld.  
De reguliere vergadering zal zich beperken tot het ochtenddeel en ’s middags 
ingeruimd voor het houden van een drie- tal workshops. In de workshops zal aandacht 
worden besteedt aan de volgende onderwerpen; (leeftijds/pasklasse indeling, 
opleidingen en modernisering competities. In de workshops zullen ook 
ervaringsdeskundigen die normaliter niet de ALV bezoeken plaats kunnen nemen en 
hun bijdrage leveren. 
De agenda en de daarbij behorende stukken zullen binnen kort verstuurd worden. 
 
Namens het bestuur van de NBF, 
Paul Vasseur 
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